
Dzeko: Cieszę się z przybycia Mkhitaryana do Romy
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Już jutro dojdzie do kolejnych reprezentacyjnych derbów. Dzeko i jego

Bośnia zmierzą się z Armenią, a zatem Henrikhiem Mkhitaryanem. Przed

spotkaniem o swoim nowym koledze wypowiedział się napastnik

Giallorossich.

Mkhitaryan?

- Cieszę się bardzo z jego przybycia do Romy, mam jedynie nadzieję, że nie pokaże

swojej jakości w jutrzejszym meczu.

Armenia?

- Włochom byłoby ciężko wygrać bez czerwonej kartki. Armenia jest zespołem

szczelnym w defensywie i bardzo niebezpiecznym w kontratakach.

Przejście z Premier League do Serie A?

- Ogromna zmiana. W Anglii piłka jest szybsza, we Włoszech bardziej taktyczna.

Mkhitaryan nie będzie miał problemów z zaaklimatyzowaniem się w Serie A. Jako

koledzy pomożemy mu łatwo się zaadoptować. Mam nadzieję, że pomoże nam

osiągnąć nasze cele.
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